
December-SM ELEKTROSEKTIONEN 3 december

Föredragningslista för:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 4 uti december
Tisdagen den 3 december
u.n.̊a. 1000000 (2019 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

1.2. Tiden och sättet

1.3. Val av justeringsmän tillika rösträknare

1.4. Närvaro

1.5. Adjungeringar

1.6. Publicering p̊a webben

1.7. Fastställande av föredragningslista

1.8. Föreg̊aende protokoll

2. Rapporter

2.1. Fr̊agor till Kansliet och Kansliet informerar

2.2. Fr̊agor till Styrelsen och Styrelsen informerar

2.3. Fr̊agor till Funktionärer och Funktionärer informerar

2.4. Fr̊agor till K̊aren och K̊aren informerar

3. Ekonomisk rapport 2019

4. Beslut

4.1. Budget 2020

5. Motioner och Propositioner

5.1. Återupptagande av Proposition ang̊aende Val

5.2. Proposition ang̊aende Elabs ekonomiska utträdande ur Sektionen

5.3. Motion ang̊aende klubbning

5.4. Motion ang̊aende val av Carakarl
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December-SM ELEKTROSEKTIONEN 3 december

6. Val

6.1. Val av Supraledare tillika Ordförande

6.2. Val av Halvledare tillika vice Ordförande

6.3. Val av Resistor tillika Sekreterare

6.4. Val av Studienämndens Ordförande, SNO

6.5. Val av Arbetsmarknadssekreterare, AMSe

6.6. Val av Kontaktor tillika Ambassadeur

6.7. Val av Källarmästare med Styrelseansvar

6.8. Val av Klubbmästare med Styrelseansvar

6.9. Val av Förfadder med Styrelseansvar (Fø F)

6.10. Val av Vice SNO tillika PAS

6.11. Val av StURe

6.12. Val av Förfadder med ekonomiskt ansvar (Sn̊alFø F)

6.13. Val av Batman

6.14. Val av bAMSe

6.15. Val av Revisorer

6.16. Val av Vice Intsekt (verksamhetsperiod 1 jan - 30 jun)

6.17. Val av Carakarl

6.18. Val av Fan- och R̊attbärare

6.19. Val av Frequensnormalen (verksamhetsperiod 1 jan - 30 jun)

6.20. Val av Musikborgarr̊ad

6.21. Fyllnadsval av Esquaderamiralen

6.22. Fyllnadsval av Directris

6.23. Val av Den Konglig Öfverskændaren

7. Övriga ärenden

7.1. Övriga fr̊agor

7.2. Närvaro

7.3. Publicering p̊a webben

7.4. Mötets högtidliga avslutande

X.Y. Hungriga magars lystmäte
Q.Z. Opuz till den fromma
Å.Ä. En Ub̊at

Codé aux couleur

VIT: Vitt ljus lyser alltid över Elektrien
GUL: För lite Funktionärer har kommit upp!

BLÅ: Presidiet äro törstigt!
RÖD: Rekordförsök! Hur länge kan detta SM p̊ag̊a?
GRÖN: Det ryktas att sista tunnelbanan g̊ar om 10 minuter
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Oktober-SM ELEKTROSEKTIONEN 8 Oktober

Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 3 uti oktober
Tisdagen den 8 oktober
u.n.̊a. 1000000 (2019 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition ang̊aende Val

Bakgrund

Valproceduren i Stadgan är idag väldigt oklar och inneh̊aller motsägelser.

Yrkande

Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar p̊a

Att1 ändra 2.12 Personval i Stadgan till

2.12 Val

Vid personval skall diskussion och omröstning alltid ske utan kandida-
ten/kandidaternas närvaro. Vid personval skall kandidaterna presente-
ra sig innan valet. Personval sker alltid med sluten votering. Kandidat
som erh̊aller mer än hälften av de avgivna rösterna anses som vald.
Blank röst räknas som avgiven röst.

Valprocedur till post med en (1) plats:

1. Samtliga kandidater ställs mot varandra samt blankt. Kandidat
som erh̊aller mer än hälften av de avgivna rösterna anses som
vald.

2. Inträffar det att ingen av kandidaterna erh̊aller mer än hälften av
de avgivna rösterna ställs de tv̊a med flest röster mot blankt.

3. Ifall ingen kandidat därefter erh̊allit egen majoritet ställs den med
flest röster mot vakant. Vid lika röstetal ställs ena kandidaten,
efter lottning, mot vakantsättning av posten.

Valprocedur till post med flera platser:

• Om det finns fler kandidater än platser vid val till post med n
platser ställs först samtliga mot varandra samt blankt. De n kan-
didater med flest röster ställs sedan mot vakantsättning av pos-
ten.
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Oktober-SM ELEKTROSEKTIONEN 8 Oktober

Interimsval: Interimsval av styrelsemedlemmar eller revisorer åläggs
Ordförande. Interimsvald styrelsemedlem är vald tills fyllnadsval skett.
Interimsval av funktionärer som inte har Styrelseuppdrag åläggs Sty-
relsen. Vald person besitter funktionärspost tills mandatperioden är
avslutad.

Ett vitm̊alande styre
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December-SM ELEKTROSEKTIONEN 3 december

Proposition till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 4 uti m̊anad
Tisdagen den 3 december
u.n.̊a. 1000000 (2019 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Proposition ang̊aende Elabs ekonomiska utträde ur
Sektionen

Bakgrund

Under ett av Elabs styrelsemöten innan maj-Sm 2018 bestämde Elabs sty-
relse sig för att det befintliga föreningskontot var för dyrt. Styrelsen flyttade
d̊a över Elabs tillg̊angar till ett privat konto. Detta ans̊ags som en temporär
lösning i väntan p̊a en bättre. Lösningen blev att inför Maj-SM 2018motio-
nera om att intagas under Sektionens ekonomiska vingargenom att f̊a ett
konto under Sektionen1. Svaret p̊a motionen blev att under 2.1 i PM för
ekonomi lägga till ett konto för Elab. Styrelsens svar fick mötets bifall och
därefter l̊ag Elabs ekonomi under Sektionen.

Redan under beslutande SM uttryckte d̊avarande Revisor, Herr Lukas Bjar-
re, tydliga problem med motionen och styrelsens svar. Detta d̊a motionen
st̊ar i direkt konflikt med Reglementet som lyder: ”Sektionens föreningar har
inget ekonomiskt eller juridiskt ansvar inför sektionen. Sektionen har inte
heller n̊agot ansvar för dessa föreningar.”2. Argumentationen fr̊an Styrel-
sens h̊all lyder att Noblesse redan driver sin verksamhet p̊a samma sätt och
att det är en ringa summa pengar det handlar om. Denna ”tv̊a fel blir ett
rätt” mentalitet övertygade ett helt SM att besluta rakt emot Reglementet.

Redan här finns anledning att riva upp detta beslut men problematiken
sträcker sig längre. Elabs konto utgör idag nästan 10% av Sektionens tillg̊angar
vilket inte bör anses som ringa. Vidare, innebär detta att Elabs budget bakas
in i Konglig Elektrosektionens budget. Detta medför att Elabs medlemmar
förlorar signifikant inflytande över sin egen budget. Vilket inte bör ligga i
Elabs intresse, snarare tvärt om.

Att Elabs ekonomi ligger under Sektionen medför dessutom att Elabs bokföring
blir Sektionens ansvar. Under detta verksamhets̊ar har detta, även med Sek-
tionens m̊att, utförts underm̊aligt. Med detta sagt s̊a vill Styrelsen poängtera

1Källa https://elektrosektionen.se/wp-content/uploads/2018/05/Maj SM 2018-
1.pdf

2Källa https://elektrosektionen.se/wp-content/uploads/2019/11/Reglemente 20191022.pdf
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December-SM ELEKTROSEKTIONEN 3 december

att Elabs verksamhet uppmuntras starkt. Styrelsen vill under alla omständigheter
ha kvar Elab som en underförening d̊a det främjar den kreativa elektrologen
att utforska h̊ardvarudjungeln.

Yrkande

Konglig Elektrosektionens styrelse yrkar p̊a

Att1 Elab ska skapa ett föreningskonto och föra över deras tillg̊angar till
det kontot innan den 31 augusti 2020.

Att2 Om pengarna inte har överförts fr̊an det befintliga kontot innan den
31 augusti 2020 förs pengarna över till huvudkassan.

Att3 När pengarna är överförda ska ELABs befintliga konto strykas fr̊an
kontoplanen i PM för Ekonomi.

Ett exiterande Styre
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Dec-SM ELEKTROSEKTIONEN 3 December

Motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 4 uti Decem-
ber
Tisdagen den 3 December
u.n.̊a. 1000000 (2019 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Motion ang̊aende klubbning

Bakgrund

Förra oktober-SM uppstod stor munterhet d̊a det kort efter middagen visade
sig att ett stadgebrott hade skett, d̊a ordförande hade klubbat igenom beslut
med en ordförandeklubba, istället för den stadgebundna kombinationen av
isolator, lödkolv samt ringklocka.

Munterhet är trevligt, men om mötet ej enhälligt hade beslutat att till̊ata
det stadgebrottet s̊a hade mötet tvingats att fatta alla de tidigare besluten
igen. Ett s̊adant scenario hade förmodligen berövat mötet allt vad munter-
het innebär. Därför bör stadgan redigeras s̊a att installationen av isolator,
lödkolv samt ringklocka i nödfall f̊ar ersättas av godtyckligt klubbliknande
förem̊al.

Yrkande

Undertecknad yrkar p̊a

Att stadgan 2.9 ändras till ”Vid SektionsMötet är sektionens Ordförande
normalt mötesordförande. Mötesordförande skall vid SektionsMöte, för
att upprätth̊alla sin särställning och auktoritet när beslut fattas, be-
gagna en ordförandeklubba som vid användandet avger en karakte-
ristisk signal. Mötesordförande skall därför före SektionsMöte tillse
att lödkolv med isolator och strömbrytare ansluts till en elektrisk
dörrklocka och utnyttjas som ordförandeklubba, s̊asom traditionen
bjuder. I fallet att ovan nämnda konstruktion inte kan användas f̊ar
den ersättas av en för ändam̊alet lämplig ordförandeklubba”

Henrik Åkerberg, ε-18
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December-SM ELEKTROSEKTIONEN 3 december

Svar p̊a motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte uti december
Tisdagen den 3 december
u.n.̊a. 1000000 (2019 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Styrelsens svar till Motion ang̊aende klubbning

Resonemang

Styret tycker att motionen är väldigt rimlig och h̊aller med Herr Åkerberg
att det vore väldigt olyckligt ifall ett möte inte kan h̊allas p̊a grund av
bristande isolation. Lödkolven och dess andra komponenter har en tendens
att väldigt snabbt g̊a sönder och i s̊adant fall kan till exempel hundråars-
klubban användas.

Beslut

Styrelsen yrkar p̊a

Att1 mötet bifaller motionen i sin helhet.

Ett klubbat styre
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Dec-SM ELEKTROSEKTIONEN 3 december

Motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte 4 uti december
Tisdagen den 3 december
u.n.̊a. 1000000 (2019 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Motion ang̊aende val av Carakarl

Bakgrund

Enligt reglementet skall Carakarl väljas under Maj-SM samt Dec-SM. Idag
har Konglig Elektrosektionen ingen begränsning för hur m̊anga Carakar-
lar som kan väljas. De senaste 5 åren har samtliga Dec-SM slutat efter kl.
23:00:00, där valet av Carakarl legat efter val av styrelse. De flesta deltagares
önskan är d̊a att f̊a avsluta mötet och g̊a hem. Valen blir d̊a lätt förhastade.
Det skall noteras att sektionsbilen är troligen ett av de dyraste förem̊alen
som sektionen äger. Valet av vem som ska ansvara för sektionsbilen bör
s̊aledes inte förhastas.

Sedan n̊agra år tillbaka har Sektionen för Medicinsk Teknik en person som
är utsedd till att hjälpa Konglig Elektrosektionens Carakarlar, kallad Med-
Teks Ungefärliga L̊adbilsLekande Expert Med Elektros CarlaKarl - MULLE
MECK. Denna persons verksamhets̊ar sträcker sig fr̊an 1 maj till 30 april.

Genom att begränsa antalet sökande kommer de valda personerna troligen
att känna ett större ansvar och leva upp till den roll som krävs för att h̊alla
bilen i skick. Vi tror att totalt tre (3) personer vore det optimala antalet
sektionsbilsansvariga.

För att minska antalet val under Dec-SM, samt för att inte välja en ny
Carakarl samtidigt som MULLE MECK, föresl̊as att val av Carakarl flyt-
tas fr̊an Dec-SM och Maj-SM till Okt-SM. Verksamhets̊aret för de sökande
skulle d̊a bli 1 november till 31 oktober, vilket skulle bli ett halv̊ar efter
att MULLE MECK har valts. Det skulle d̊a beh̊alla erfarenheten bland de
sektionsbilsansvariga och skapa en kontinuitet i deras arbete.
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Dec-SM ELEKTROSEKTIONEN 3 december

Yrkande

Med bakgrunden ovan yrkar vi p̊a:

Att1 Carakarl tas bort fr̊an 3.2.2 Maj-SM i reglementet.

Att2 Carakarl tas bort fr̊an 3.2.4 Dec-SM i reglementet.

Att3 Carakarl läggs till under 3.2.3 Okt-SM i reglementet.

Att4 ”Carakarlarna kan best̊a av maximalt tv̊a (2) personer.” läggs till
under 5.1 Carakarlarna i reglementet.

ε-14 Wilhelm Holmberg, Carakarl 2015-2019
ε-14 Viktor Lönnroth, Carakarl 2015, 2017
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December-SM ELEKTROSEKTIONEN 3 december

Svar p̊a motion till:
Konglig Elektrosektionens
Sektionsmöte uti december
Tisdagen den 3 december
u.n.̊a. 1000000 (2019 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

Styrelsens svar till Motion ang̊aende val av Carakarl

Resonemang

Styrelsen litar p̊a Carakarlarnas expertis och h̊aller med om att ju fler kockar,
desto sämre soppa. Styrelsen h̊aller med om att December-SM brukar bli
alldeles för l̊angt och man bör försöka korta ner det. Styret tycker ocks̊a att
valet bör h̊allas i oktober för att h̊alla kontinuitet i verksamheten.

Beslut

Styrelsen yrkar p̊a

Att1 mötet bifaller motionen i sin helhet.

Ett bi(l)fallande styre
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